
Protokoll 
 
Styrelsemöte Karlskoga Golfklubb 

 
Datum: 2024-10-21 
Tid: kl. 18.00 
Plats: Kansliet, Karlskoga GK 
 
Närvarande: 
Nils Varg  Ordförande 
Bengt Holm  Ledamot 
Christine Granath Ledamot 
Thomas Sättermann Ledamot 
Liselott Abrahamsson Ledamot 
Torbjörn Täpp Suppleant 
Marcus Grimstad Adjungerad 
Mikael Heiche Adjungerad 
 
 
Dagordning 
 

§1 Mötets öppnande  
 Nils hälsade samtliga närvarande välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 

§2 Val av sekreterare 
 
 Styrelsen beslutade att 
 välja Marcus Grimstad att föra protokoll under mötet. 
 

§3 Val av justerare 
 

 Styrelsen beslutade att 
 välja Mikael Heiche att justera protokollet. 
 

§4 Godkännande av dagordning 
 
 Styrelsen beslutade att 
 godkänna dagordningen. 

 
§5 Föregående protokoll 

 
Styrelsen beslutade att 
 godkänna protokoll från Karlskoga GK:s ordinarie styrelsemöte 
 2023-08-19 och lägga den till handlingarna. 

 
§6 Rapport från verksamheten  

 Marcus föredrog rapporten från verksamheten, se bifogad bilaga.  
 

§7 Ekonomirapport 
Marcus gick igenom ekonomirapporterna. 
 
 
 

 



§8 Rapport från banan 
Mikael föredrog rapporten från banan, se bifogad bilaga. 
  
 

§9 Rapport från kommittéer   
 - 

  
 

§10 Rapport från distriktsstyrelsen 
Representant till valberedningen 
- 
 

§11 Arbetsgrupper styrelsen 
 

Tillgänglighet: 
- 

 
Fastighet:  
- 

 
Pro: 
- 
 
Organisation: 
 - 

 
 

§12 Budget & VPL 2025 
 VPL v46 

Marcus presenterade budgetförslagen för GK och AB. 
 
Styrelsen beslutade att 

 Godkänna budgetförslagen för Karlskoga Golfklubb och Karlskoga Golf AB 
 för beslut på höstårsmötet 28 november. 
 

Marcus och Nils justerar VPL för 2025 och skickar ut till styrelsen för 
godkännande. 

 
 
§13 Åtgärdslistan 

Marcus gick igenom och kompletterade åtgärdslistan, se bifogad bilaga. 
 

§14 Övriga frågor 
 Marcus har haft ett möte med Epassi inför ett eventuellt avtal med dem. 
  
Styrelsen beslutade att 

 Teckna avtal med Epassi angående digitala tjänster för friskvårdsbidrag. 
 

 Marcus skickar förslag till styrelsen angående prisjusteringar gällande 
greenfee, golfbilar samt tävlingsavgifter. 

 
 
§15 Nästa styrelsemöte, mötets avslutande 

 Nästa styrelsemöte genomförs 2 december kl. 18.00. 
 Nils tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat. 



 
 
 

Vid protokollet   Justeras 
 
 
 
Marcus Grimstad   Mikael Heiche 
 
Planerade möten 2024 
 
2024-11-28 (höstårsmöte) 
2024-12-02 



Rapport från verksamheten oktober 2024 

Vi är idag 1 708 medlemmar vilket är 4 fler än vid samma tidpunkt 2023. 

Receptionen stängde för säsongen söndag 13 oktober, rangen håller öppet någon vecka till eller till dess 

att prognosen visar rejält med minusgrader på nätterna. Samtliga 10 golfbilar för uthyrning tvättas och 

körs ned till lokalen på Boforsområdet denna vecka. 

Blåsning av fiber i huvudledningen planeras att ske under vecka 44 enligt samtal med projektledaren i 

tisdags, förhoppningsvis är vi inkopplade innan vi går på julledighet. 

Jag skall på föreningsträff med politiker och tjänstemän för föreningsbidraget måndag 11 november kl. 

17.40. 

Nils och jag representerar klubben på Erfaträff i distriktet torsdag 24/10 och strategimöte med SGF 

torsdag 7/11. Erfaträffen kommer handla om robotklippning och nya golfare/grönt kort. Där kommer 

banan att representeras av Lennart Febring Landö.  

Avtalet med Finqr är avslutat i förtid utan några invändningar från dem. Jag har aktiverat fakturering via 

Min Golf och skrivit avtal med Sitra om betalning av årsavgifter, förutom medlemsavgiften som 

faktureras separat av GK, via autogiro. Om styrelsen är positivt inställd kommer avtal med Epassi skrivas 

under nästa vecka. Målet är att skjuta på förfallodagen för årsfakturan till 28/2 i stället för 31/1 under 

2025 och 31 mars 2026. 

Jag och Nils har haft ett möte med Funkis angående planering för restaurang/kiosk 2025, mer om det 

presenteras på mötet på måndag. 

Personalen tackade av Lars Niskanen på hans sista arbetsdag måndag 30/9 då han har gått i pension.  

2024-10-16 

Marcus Grimstad 



Banrapport oktober 2024 

Vi stängde banan 13 oktober i bra skick. Hösten har varit varm och relativt torr vilket gjort att vi 
har haft mycket spel hela vägen till stängning. I mitten på september kom de 3 Husqvarna 
Ceora som vi har skrivit avtal för 2025. Lennart Febring har ägnat sig på heltid i 3–4 veckor för att 
”mappa” in banan och få i gång fw och ruffklippning. Vi har haft överraskande få stillestånd p g a 
fastkörningar och andra problem vilket har gjort att våra gamla ruffklippare och fw klippare 
redan står nytvättade på vinterförvaring. Alla borde se vilken otrolig finishhöjning det är när 
banan alltid är nyklippt och inga stora grästussar ligger i ruffen. Så här års så brukar det bli en 
del körskador efter våra tunga maskiner men nu ser vi inga sådana skador. Vi ser också att 
robotarna kan klippa foregreen ända fram till greenkant på många hål vilket kommer att minska 
tiden på klippare för personalen ytterligare. Vissa fw kommer att få nya klipplinjer framöver. 
Några kommer att breddas, några smalnas av och några förlängas.  

Sedan förra mötet har alla kortklippta ytor luftats. Greenerna kördes med Air2g2 i september 
och stickluftning i oktober. Tee har djupluftats i september med en efterföljande tjock dressning 
och fw luftades i början på oktober. Under oktober kommer P-3 banan att hålpipluftas och 
dressas och 18 håls banan djup luftas med solida pinnar. 

Green 7 har återhämtat sig bra och sådden har kommit i gång. Kan vi starta nästa på samma 
sätt som vi har spelat banan nu och vi får lägga på en vårduk direkt i apr/maj så ska det nog bli 
spelbart relativt snabbt. Tee på hål 7 har återhämtat sig och läkt ihop riktigt bra, är det läge för 
hybridgräs 2025?   

Det återstår dräneringsarbeten som planerades 2024 men vi har dragit över budget redan nu. 
Den stora kostnaden var matjorden för ca 50,000 kr som användes på hål 9 och 15.  Vi har en 
del material för att utföra några jobb men det kommer inte att räcka till allt som är planerat. 
Tanken i höst är att dränera och förbättra inspelsytan på fw 8 och att dra några nya 
dräneringsspår på fw 2. Vi lånar en sten nedläggare av Kristinehamn och fräser upp fw nere i 
svackan på hål 8 (om det går) för att sedan dränera och jämna till ytan. Avslutningsvis lägger vi 
färdigt gräs på ca 500 m2.  

Lars Niskanen gick i pension 30/9 och vi tittar efter en ersättare i hans roll till 2025. Övrig 
säsongspersonal slutar 31/10. 



                                                                   
 
 

Minnesanteckningar från styrelseinternatet den 7-8 september på Hook 
 
Ordförande Jonas Rosengren hälsade samtliga välkomna till årets styrelseinternat.  
 
Föregående mötes protokoll från den 16 maj godkändes.  
 
Diskussioner angående SGF Strategi 2031. Möte är planerat till den 7 november på Idrottens Hus då 
representanter från SGF kommer.  
 
Beslutas om ett gemensamt Erfa-möte/ordförandemöte den 24 oktober på Idrottens Hus. 
Ämnen att diskutera: Robotgräsklippare, nya golfare/grönt kort, miljöarbetet (Annika Lundström). 
Gunnar Holm skickar ut kallelse.  
 
Beträffande introduktionskorten beslutas om att publicera information om giltighet osv på hemsidan. 
 
Ligma Tour har haft fulla startfält 2024. Utformning/upplägg för 2025 skall diskuteras. Thorsten 
Hellmark, Per Nyberg, Ulf Ekberg och Jonas Rosengren planerar ett möte.  
 
Den planerade singeltävlingen blev inställd i år. Tony Gustafsson tar upp frågan på TKO-mötet. 
Klubbarna kommer att tillskrivas om vilka önskemål de har.  
 
Jesper Edström rapporterade att den nya hemsidan haft 4 700 besökare. 
Den övergripande verksamhetsplanen för ÖLGF gås igenom. 
Förslag om en medlemsenkät. 
 
Årsmötet bestäms till den 12 november med efterföljande styrelsemöte. Handlingar skall vara  
Ann-Charlott tillhanda senast den 29 oktober.  
Styrelsemöten den 7 oktober och  den 3 december.  
Julmiddag den 13 december. 
 
Edvin Engblom, Tony Gustafsson, Per Nyberg, Gunnar Holm, Bo Eriksson, Jonas Rosengren och 
Ann-Charlott Sundh-Persson meddelade att de kandiderar för omval medan Jesper Edström och 
Liselott Abrahamsson flaggar för avgång.  
 
Tony Gustafsson skall operera höften och flaggar för att han kanske inte kan delta i TKO-
konferensen den 12-13 oktober och behöver en ersättare. Ev kan Per Nyberg eller Jonas Rosengren 
delta.  
 
Söndagen den 8 september spelades det traditionsenliga styrelsemästerskapet där Gunnar Holm 
avgick med segern för fjärde gången.  
 
Vid pennan 
 
Ann-Charlott Sundh-Persson 
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